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     Verslag van  Aanwezig   
Dorpsteam Reeuwijk-Brug  Eke Vos-Heikens (voorzitter); Theo Lamers; Sandra van 

Grieken; Barend Tamerus; Jaco van der Quast; Gerke Mulder; 
Rick van Meeteren (gem. B-R); Agenda-lid: Johan Buurman.  
 

Notulist  Afwezig   
Jaco van der Quast  Ton Schreuders 
Datum  Ons kenmerk    
06-11-2024  Verslag d.d. 04-11-2024 
K.c.     
Archief, aan- en afwezigen.  
 
Onderwerp     
Dorpsteamvergadering d.d. 4 november 2024 in het Huis van Alles, aanvang 20.00 uur 

 VERSLAG 
  

 
Opening en mededelingen 
Eke opent de vergadering. Speciaal welkom voor Rick van Meeteren van de 
gemeente Bodegraven-Reeuwijk. Ton is afwezig wegens een buitenlandse reis.   
 
Ingekomen stukken/e-mails: 
Hiervoor wordt verwezen naar de overzichtstabel in de bijlage van de agenda voor 
deze vergadering. Er zijn geen stukken ontvangen die aanleiding hebben gegeven 
voor een agendapunt voor deze vergadering   

   
Verslag vorige vergadering d.d. 2 september 2024 
Het verslag van de vorige vergadering wordt doorgenomen. Er zijn geen op- en 
aanmerkingen.  
 
De actielijst bij het verslag zal worden geactualiseerd aan de hand van ontvangen 
terugkoppelingen voorafgaande aan en tijdens deze vergadering.  
Acties, waarvan de status gereed of vervallen is vastgesteld tijdens de vorige 
vergadering, worden uit de lijst verwijderd. 
 
Nieuwbouwproject hoek Zoutmansweg/Randweg 
Rick van Meeteren is aanwezig om een nieuwbouwproject aan de Zoutmansweg van 
opdrachtgever Mozaïek Wonen nader toe te lichten. Het gaat om de bouw van een 
appartementencomplex met vijftien starterswoningen in de categorie sociale huur. 
De Provincie Zuid-Holland heeft een subsidie toegekend aan dit project. De 
procedure voor de wijziging van het bestemmingsplan voor dit project is inmiddels 
doorlopen. De aannemer zal binnenkort de omgevingsvergunning voor de bouw 
aanvragen. De bouwactiviteiten zullen naar verwachting starten in april 2025 en één 
jaar later worden afgerond. Aanvragers met een economische binding en/of 
woonachtig in Reeuwijk krijgen voorrang bij de toewijzing van de nieuwe 
huurwoningen. Het dorpsteam ontvangt graag nog het uitgewerkte plan van de 
buitenruimte. Rick zegt toe hiervoor te gaan zorgen. Er zijn bij Barend en anderen 
nog zorgen om het in- en uitrijden van de locatie en de aansluiting op de 
Zoutmansweg, vlakbij de verkeerslichten naar de Randweg. 
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Het dorpsteam dankt Rick voor zijn aanwezigheid en toelichting op het 
nieuwbouwproject Zoutman.  
 
Veiligheid en verkeer 
Barend stelt voor om de voorgenomen bespreking van het Handhavingsprogramma 
2024-2025 uit te stellen tot de eerstvolgende vergadering. Dit omdat wijkwethouder 
Robin Kersbergen dan bij de vergadering aanwezig zal zijn.  
 
Het tegenbezoek van alle dorpsteams aan Politie Midden-Holland is naar 
tevredenheid verlopen. De bijeenkomst was goed voorbereid met presentaties. 
Burgemeester Graus was ook aanwezig. Advies aan de burgers blijft om 
geconstateerde verdachte situaties altijd te melden bij de politie. Recent blijkt er in 
Reeuwijk een aantal pogingen tot misleiding te zijn gedaan door criminelen die zich 
voordeden als agent. Bewoners van Reeuwijk moeten dus alert zijn bij onverwacht 
bezoek aan huis door criminelen met misleidende kleding en informatie. 
 
De gemeente Bodegraven-Reeuwijk lijkt nog niet formeel te zijn betrokken bij het 
plan om de Bodegraafsestraatweg in 2025 tien tot twaalf weken af te sluiten voor 
reconstructiewerkzaamheden. Gezien de te verwachten ingrijpende consequenties, 
van deze voorgenomen wegafsluiting, voor de bewoners van Reeuwijk, vraagt het 
dorpsteam aan de gemeente Bodegraven-Reeuwijk haar standpunt hieromtrent 
duidelijk kenbaar te maken bij de initiatiefnemer van het plan.     
 
Duurzaamheid 
Op 24 november a.s. zal in de Ark een bijeenkomst plaatsvinden betreffende het 
stimuleren van elektrisch varen op de Reeuwijkse Plassen. Dit wordt georganiseerd 
door het Dorpsteam Plassengebied. Ons dorpsteam zal bij deze bijeenkomst 
vertegenwoordigd zijn.  
Verder valt er momenteel weinig te melden over duurzaamheidsinitiatieven in de 
gemeente Bodegraven-Reeuwijk. Florian is uitgenodigd om namens de gemeente 
tijdens de eerstvolgende vergadering zijn update te geven aan het dorpsteam.  
 
Sociaal Domein en Wonen 
Ton heeft de afgelopen periode weer veel energie gestoken in het nader betrekken 
van de gemeente en woningbouwvereniging bij het initiatief “Rietveldwoningen 
buurt”. Van alle opties die vanuit het dorpsteam zijn voorgedragen blijkt vooralsnog 
alleen een muurschildering op de zijgevel van een Rietveldwoning haalbaar. Mogelijk 
is een kleine stoel in een groenvak realiseerbaar. De gemeente verbindt daar wel 
voorwaarden aan. De woningbouwvereniging is enthousiast over de schildering en de 
Rietveldstichting gaat dit initiatief naar verwachting financieel ondersteunen. 
Daarnaast zou navraag kunnen worden gedaan bij de gemeente en/of 
woningbouwvereniging naar de haalbaarheid van het plaatsen van een vandalisme 
bestendigde informatietafel over architect Rietveld en zijn bijzondere “om-en-om 
woningen” in Reeuwijk-Brug.  
Tijdens de informatieavond van de gemeente, voor aanwonenden over de 
herinrichting van de straten hebben Ton en Eke het project toegelicht aan de 
aanwezigen met hulp van foto’s en suggesties. Er waren zeer positieve maar ook 
minder enthousiaste meningen. Er zijn nog enkele suggesties gedaan door bewoners. 
Die worden meegenomen in de verdere uitwerking.  
 
Openbare Ruimte 
De wens van het dorpsteam om de naamgeving Westplein en Miereakker veel 
zichtbaarder voor bezoekers te markeren gaat vooralsnog niet in vervulling. Hoewel 
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binnen de gemeente op sommige plekken al wel op informatiewegwijzers naar de 
naam Westplein wordt verwezen, gebeurt dit helaas nog niet consistent en afdoende. 
 
Barend heeft de gemeente erop gewezen dat het beter zou zijn te wachten met het 
nieuw asfalteren van de Steupel totdat alle nieuwbouwactiviteiten daar gereed zijn. 
Zo kunnen de nieuwe aansluitende wegen naar de woningen tegelijk worden 
gerealiseerd met de asfalteringswerkzaamheden. Het lijkt er echter op dat de Steupel 
binnenkort al nieuw zal worden geasfalteerd.   
 
Bij de bewonersinformatie vanuit de gemeente over de herinrichting van de Notaris 
D’Aumerielaan is het dorpsteam helaas vergeten mee te nemen. Hierdoor was het 
dorpsteam onvoldoende in de gelegenheid te participeren in de planvorming. Op 
aandringen van enkele leden van het dorpsteam is alsnog in het gemeentehuis door 
de projectleider een toelichting op de plannen gegeven. Besloten is om de 
herinrichting in drie fasen uit te voeren. Bij elke fase lijkt voor een andere 
wegconstructie(opbouw) en inrichting van de wegvakken te worden gekozen. De 
eerste fase start bij restaurant Loetje, de laatste fase nabij de Reeuwijkse Brug. 
 
Een groep bewoners is gestart met een handtekeningenactie voor een extra plek in 
Reeuwijk-Brug om honden los uit te kunnen laten, dit naast de twee bestaande 
locaties in het Kennedybos en Reeuwijkse Hout. Het is aan de gemeente om hier 
gehoor aan te geven. Het dorpsteam wordt graag vooraf geïnformeerd bij een 
eventuele toewijzing van een nieuwe locatie. Eke heeft van een raadslid hierover 
vragen gekregen en zij zullen voor wat betreft de betrokkenheid van het dorpsteam 
hierover in contact blijven.   
 
Het dorpsteam is verrast door het feit dat er recent nieuwe verlichtingsarmaturen 
zijn aangebracht op de Koebrug, zonder dat vooraf hierover is afgestemd, zoals 
eerder toegezegd. De door de gemeente gekozen en geplaatste armaturen zijn aan 
beide zijden van de brug ongelijk qua uitvoering. Onduidelijk is of het de bedoeling is 
dat uiteindelijk de armaturen aan beide zijden dezelfde uitvoering krijgen en of het 
dorpsteam dan in de uiteindelijke keuze kan participeren.  
  
Er zijn geluiden ontvangen die wijzen op het voornemen de woning/schuur ’s-
Gravenbroekseweg 8a te gaan slopen. Het zou hier kunnen gaan om de 
karakteristieke, monumentale woning die direct aan de weg staat. Het dorpsteam 
ziet deze woning graag behouden en vraagt de gemeente hierop toe te zien bij een 
eventuele vergunningaanvraag. Het is, zo lijkt het, gemeentelijk monument, en is 
zeker één van de oudste kerkgebouwen van Reeuwijk-Brug, 
 
Het Dorpsteam vraag zich af wat de noodzaak is om de Bracklaan volledig te gaan 
ophogen. Het argument van de gemeente is grootschalige verzakking ten opzichte 
van de particuliere tuinen en wateroverlast. Dat laatste is volgens het dorpsteam 
alleen zichtbaar op de aansluiting met het parkeerterrein van de sportvelden. Daar 
ligt een extra asfaltlaag na het opknappen nu hoger dan de straatstenen van de 
Bracklaan. 
  
Communicatie 
Nu de participatienota gereed is, vraagt het dorpsteam zich af hoe de nieuwe 
regelgeving merkbaar tot verbetering zal leiden voor de inwoners van onze 
gemeente. Eke zal dit aan de orde stellen tijdens het eerstkomende 
voorzittersoverleg. Jaco gaat mee naar dit overleg dat zal plaatsvinden op 12 
november a.s.  
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Projecten 
Jaco is door Cees Kool van Staatsbosbeheer geïnformeerd over de actuele status van 
de “100bomen voor 100 jaar actie” van de Provincie Zuid Holland. De door de 
Provincie gefinancierde boom zou ondertussen zijn aangeplant op de met het 
dorpsteam afgesproken locatie nabij Landal Reeuwijkse Plassen. De boom is nog niet 
“gevonden” door het dorpsteam. Jaco zal navraag doen over de exacte plantlocatie. 

 
Rondvraag 
• Gerke merkt op dat de betrating van de parkeerplekken bij drie nieuwe 

appartementencomplexen aan de Bodegraafsestraatweg niet waterdoorlatend 
(bijv. d.m.v. grasbetontegels) zal zijn.  

• Barend vraagt of men overlast ervaart in het dorp door jonge bewoners uit het 
AZC tussen Reeuwijk en Bodegraven. Doorgaans lijken de AZC bewoners zich bij 
voorkeur richting Bodegraven centrum te bewegen. Verder wordt er af en toe 
zwaar vuurwerk door jongeren afgestoken in het dorp. Van de opvang van 
Oekraïense vluchtelingen in de Reeuwijkse Poort lijkt het dorp geen overlast te 
ervaren.     

• Sandra meldt wijkwethouder Robin Kersbergen in 2025 volgens planning op 31-
03, 07-07 en 27-10 aanwezig zal zijn bij onze dorpsteamvergadering. 

 
Afsluiting 
Eke sluit de vergadering. De eerstvolgende Dorpsteamvergadering staat gepland op 
maandag 16 december 2024 om 20.00 uur in het Huis van Alles. 
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Actielijst 
Actienr. Omschrijving Door Status 
22-04-02 Vanwege het door Gerke gemelde probleem betreffende links 

afslaand verkeer naar de Tasmanstraat een bord 

eenrichtingsverkeer laten plaatsen. 

Gem. Loopt 

 

23-04-03 Dorpsteam betrekken bij de voorbereiding van de schouw in 

Reeuwijk-Brug na de correcte implementatie van genomen 

verkeersbesluiten. 

Gem. Gepland 

23-04-04 Meewerken aan het initiatief van het Dorpsteam en de 

Programmaraad om zich een concept te laten vestigen in het Huis 

van Alles dat bijdraagt aan de inclusiviteit en diversiteit in de wijk.  

Gem. Afgedaan 

zonder info 

23-04-08 Het fout parkeren op de hoek van de Jan van Hoofstraat en Groen 

van Pinksterlaan tegengegaan een gele trottoirband. Een foto van de 

situatie is in januari 2024 opgestuurd via de Mijn Gemeente App 

 

Op 24-09-02 nogmaals gemeld via de Mijn gemeente app en deze 

wordt geregistreerd en afgedaan als “er is geen geparkeerde auto te 

zien”. 

Gem. Afgedaan 

zonder 

resultaat 

23-12-04 Dorps-as versterken met aanpassing verlichting Koebrug Gem. Loopt 

 

24-03-06 Een lijst van contactpersonen van verenigingen, stichtingen, etc.  
opstellen om effectief te kunnen netwerken. Daarbij eerst nader 
kennis te maken met de betreffende contactpersonen.   

EVH / 

DVO / 

JQU 

Gepland 

 

24-05-03 Dorpsteam actief betrekken bij inspraakrondes conform de 
participatieverordening, dus niet simpelweg als dorpsbewoners. Dit 
punt aanhangig maken binnen de gemeentelijke organisatie. 

Gem. 

(RKE) 

Gepland 

24-05-04 Wens dorpsteam tot een verbeterde aanpak van de BOA’s in 
Reeuwijk-Brug inbrengen bij de aanstaande behandeling in het 
College van het Handhaving Uitvoering Protocol.   

Gem. 

(RKE) 

Gepland 

24-05-06 Duidelijkheid verkrijgen over de financiële en technische 
haalbaarheid van een muurschildering op een zijgevel van een 
Rietveldwoning, een plakkaat over architect Rietveld en twee 
Rietveld bankjes. Deze drie opties vervolgens ter inspraak 
voorgeleggen aan de bewoners. 

TSC Gereed 

24-05-07 Cynthia Droog vragen hoe het beste vakantiespelen voor de jeugd in 
Reeuwijk-Brug op gang te brengen. 

EVH Gepland 

 

24-07-02 De Rietveldstichting een brief te laten sturen naar de gemeente met 

een warm pleidooi voor het initiatief van het dorpsteam. 

TSC Loopt 

24-07-05 Jongerenorganisaties betrekken bij het initiatief om in de zomer van 

2025 het buitenspel “The Hunt” te organiseren in Reeuwijk-Brug. 

Allen Gepland 

24-07-07 Nader toelichten waarom er niet wordt gewacht met het nieuw 

asfalteren van de Steupel tot dat de nieuwbouwactiviteiten daar 

gereed zijn. Dit i.v.m. werk met werk maken. 

Gem. Gereed 
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24-09-01 Het dorpsteam informeren over de actuele stand van zaken rond het 

Thema Duurzaamheid, met name waar nu concreet aan gewerkt 

wordt. Ook of de gemeente hierbij wil blijven samenwerken met de 

Dorpsteams.  

Gem. 

(Florian, 

Nienke) 

Gepland 

24-09-03 Eke zal navragen of en wanneer over 5 jaar het lustrum van de 

Buurtbus vereniging wordt gevierd met de vraag of we er dan wel 

bij betrokken kunnen worden.  

EVH Gepland 

24-09-04 De uitvoering participatienota, met name de communicatie hierover 

aan bewoner aan de orde stellen in het voorzittersoverleg a.s. 

november. 

EVH Gepland 

24-09-05 Terugkoppelen of de functionaliteit van Overheid.nu gebruikt kan 

worden door de gemeente om effectiever met inwoners te 

communiceren over beleid en uitvoeringsplannen.  

Gem. Gepland 

24-09-06 Cynthia Droog-Lakerveld vragen hoe we voor Reeuwijkse jongeren 

iets kunnen organiseren, vergelijkbaar met wat in Bodegraven de 

Vakantieweek is.  

EVH Gepland 

 

24-11-01 Het dorpsteam ontvangt van Rick van Meeteren een uitgewerkt plan 

van de buitenruimte van nieuwbouwproject Zoutman 

Gem. Gepland 

24-11-02 Het dorpsteam vraagt de gemeente Bodegraven-Reeuwijk haar 

standpunt duidelijk kenbaar te maken bij de initiatiefnemer van het 

plan om de Bodegraafsestraatweg 10 tot 12 weken af te sluiten. 

Gem.  Gepland 

24-11-03 Navraag doen naar de haalbaarheid van een informatietafel over 

architect Rietveld en zijn “om-en-om woningen”. 

TSC Gepland 

24-11-04 Het dorpsteam vooraf informeren over de eventuele toewijzing van 

een nieuwe hondenuitlaatplek n.a.v. bewonersinitiatief 

Gem. Gepland 

24-11-05 Duidelijkheid verschaffen of de nieuwe verlichting armaturen aan 

beide zijden van de Brug dezelfde uitvoering krijgen en of het 

dorpsteam in de uiteindelijke keuze mag participeren. 

Gem. Gepland 

24-11-06 Bij een eventuele vergunningaanvraag voorkomen dat de 

monumentale woning ’s-Gravenbroekseweg 8a wordt gesloopt 

Gem. Gepland 

24-11-06 Navraag doen bij Cees Kool naar de exacte aanplantlocatie van de 

100boom100 nabij Landal Reeuwijkse Plassen 

JQU Gepland 

    

 
 


